
ODTÜ Mezunları Derneği 

Dernek Meclis Toplantı Tutanağı 

Tarih: 17 Ağustos 2024 

Oturum: 32 

Gündem: ODTÜ Bileşenleri Arası İşbirliği, Mezuniyet Töreni ve Rektör Ataması 

Katılımcı Sayısı: 18 

Gündeme ek önerileri: Doğa ve Hayvan Hakları Komisyonu açılması ve en az 3 sokak 
köpeğinin dernek tarafından sahiplenip bakılması konuları ayrı ayrı dilekçelerle yönetim 
kuruluna iletilmiştir. 

 
1. Rektör Atanması 

Yeni rektör Ahmet Yozgatlıgil, Makina Mühendisliği Bölümü Profesörlerinden olup, 
ODTÜ’de araştırma, inovasyon ve uluslararasılaşma alanlarından sorumlu Rektör 
Yardımcılığı ve ODTÜ Teknokent Yönetim Kurulu Başkan vekilliği yapmıştır. TÜBİTAK 
Başkan Yardımcılığı ile TÜBİTAK Marmara Araştırma Merkez Başkanlıklarını yürütmüştür. 
Rektörlük görevinin seçimle yapılması ODTÜ ruhuna yakışan tek yöntem olmasına rağmen 
2024 yılında rektörlük görevi atama ile verilmiştir. Mezunlar Derneğimizin ODTÜ 
geleneklerine bağlı kalması ve her zaman öğrencilerin yanında olması konusunda görüş 
birliği oluşmuştur. Yeni rektörün  ODTÜ geleneklerini yasaklayıp yasaklamayacağı  
konusunda her zaman takipte olacağımız konusunda üyelerimiz hemfikirdir. 

 

2.Mezuniyet Töreni 

Mezuniyet töreninin 2-3 Eylül tarihlerinde yapılacağı akademik takvimde yer almaktadır 
ancak  KKM ve Devrim’de yapılacak programların içeriği hakkında hiçbir bilgi 
verilmemiştir. Bilindiği gibi mezuniyet töreninde pankart yürüyüşü ODTÜ’nün en eski 
geleneklerinden biridir. Son senelerde pankart yürüyüşünün engellenmesi, pankart 
yazılarına müdahale gibi birçok sorunla karşı karşıya kalınmıştır. Dernek Meclisi bu 
konuda Derneğin öğrencilerle iletişime geçip kendilerine gerekli desteğin sunulmasını 
önermiştir.  

 

3.ODTÜ ve ODTÜ Bileşenleri 

ODTÜ ile ilgili sorunların, tüm bileşenlerin ortak sorunu olduğu vurgulanarak iletişimin 
kuvvetlendirilmesi hususuna dikkat çekilmiştir.  

 

 



Gündem Dışı Konular 

  

- Sosyal medyanın daha aktif kullanılması; iletişimin daha etkin kurulması önerilmiştir.  

 

- Doğa ve Hayvan Hakları Komisyonu açılması için dilekçe verilmiştir. 

 

 - En az 3 sokak köpeğinin dernek tarafından sahiplenip bakılması için dilekçe verilmiştir. 

  

- Dernek Meclisine katılımların artması konusu tekrar konuşulmuştur. 

 

Eylül ayı meclis oturumu konusu olarak Bileşenlerle Çalıştay Organize Edilmesi ve 
Toplumsal Cinsiyet Komisyonunun Durumu  olarak belirlenmiştir.  

 

 


